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معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه امکان افزایش حجم مبادلات اقتصادی 
ایران و قرقیزستان وجود دارد، گفت: موافقتنامه تجارت آزاد بین ایران و کشورهای 
اوراسیا، سطح روابط دو و چندجانبه را گسترش خواهد داد و ما آمادگی داریم که در 
زمینه »صدور خدمات فنی و مهندسی« و نیز »انتقال فناوری« کار مشترکی انجام دهیم.

محمدرضا عارف، معاون اول رئیس جمهور در دیدار وزیر اقتصاد و بازرگانی قرقیزســتان با 
بیان اینکه مهم ترین راهبرد دولت چهاردهم همکاری با کشــورهای همسایه،  کشورهای حوزه 
اوراســیا و اکو و حوزه تمدنی مشترک است، گفت: در مسئولیت های مختلف، سفرهای کاری 
خوب و به یادماندنی ای به کشــور شــما داشته ام و از جمله در سال ۱۹۹۵ در زمانی که رئیس 
دانشگاه تهران بودم سفری به کشور شما داشتم، همچنین در زمانی که وزیر ارتباطات و رئیس 
کمیسیون مشترک ایران - قرقیزستان بودم نیز به کشور شما سفر کردم و همکاری های خوبی 
برای ارتقای ســطح روابط دو کشور داشتیم، علاوه بر این بیش از دو دهه قبل به عنوان معاون 
اول رئیس جمهور به بیشکک سفر کردم که خاطرات فراموش نشدنی از کشور زیبا و مردم خوب، 

خونگرم و فرهنگ دوست قرقیزستان در ذهن دارم.
وی در ادامه افزود: راهبرد ما در دولت چهاردهم توســعه روابط با قرقیزســتان است البته 
بعضاً بوروکراســی های موجود در دستگاه های اداری دو طرف وجود دارد که باعث شده با یک 

حرکت جهشی رو به رو نباشیم اما اکنون زمان آن رسیده است که این امر مهم اتفاق بیفتد.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: با انگیزه ای که در رؤسای ایرانی و قرقیزی کمیسیون 
مشــترک وجود دارد، چهاردهمین کمیسیون مشترک، در توسعه سطح روابط می تواند آینده 

روشنی را بسازد.
بخش خصوصی دو کشور به میدان بیایند

عارف در ادامه با بیان اینکه  مکمل بودن اقتصاد دو کشور خصوصاً در زمینه تولیدات کشاورزی 
و عضویت در اتحادیه های مشترک، هر دو کشور را مصمم می سازد تا برای ارتقای سطح روابط 
تلاش کنند، گفت: برای آنکه به اهداف بالاتری برسیم، بخش خصوصی دو کشور باید به میدان 

آمده و فعال تر از گذشته کار کنند.
وی یادآور شــد: موافقتنامه تجارت آزاد بین ایران و کشــورهای اوراسیا، سطح روابط دو و 
چندجانبه را گسترش داده و آمادگی داریم که در زمینه صدور خدمات فنی و مهندسی و نیز 

انتقال فناوری همکاری کنیم.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه با اشاره به ظرفیت گردشگری دو کشور، گفت: گردشگری، 
فرصت مناســبی برای شهروندان دو کشور ایجاد می کند تا  هم ظرفیت های همکاری را بیشتر 
بشناسند و هم از اماکن و مناطق دیدنی دو کشور بازدید کنند که امیدواریم در قالب مذاکرات 
کمیســیون مشترک، تسهیلات لازم برای رونق این همکاری ها توافق شود. ما مانعی بر سر راه 

توسعه روابط دو کشور نمی بینیم.
وزیر اقتصاد قرقیزستان: به صورت جدی پیگیری لغو روادید هستیم

»سیدیکوف باکیت تولموشویچ« وزیر اقتصاد و بازرگانی قرقیزستان نیز در این دیدار با اشاره 
به جایگاه بالای علمی عارف، گفت: ما شما را به عنوان فردی می شناسیم که زندگی اش را در 

خدمت علم قرار داده و شما را حقیقتا به عنوان »دکتر عارف« می شناسیم.
وی افزود: ما روابط دوجانبه را بسیار جدی تلقی می کنیم و در زمینه برقراری خط هوائی 
و لغو روادید نیز به صورت بســیار جدی پیگیر هســتیم  و با فراهم شــدن زمینه عملی این دو 
کار، جریان سرمایه گذاری و صادرات گسترش خواهد یافت، امیدواریم مراودات اقتصادی ما به 

سطح بالاتری ارتقا یابد.
»ســیدیکوف باکیت تولموشویچ«، وزیر اقتصاد و بازرگانی قرقیزستان همچنین به دولت و 

ملت ایران به خاطر وقوع حادثه انفجار در بندر شهید رجایی بندرعباس، تسلیت گفت.
وی با تقدیر از سرمایه گذاری مشترک ایران در پروژه های کشورش گفت: قرقیزستان در سه 
سال اخیر به طور متوسط، رشد ۹ درصدی را محقق کرده است و در سه ماهه اول امسال نیز رشد 
۱۳ درصدی داشته که امیدواریم با ارتقای سطح روابط، همکاری نزدیک تری با ایران داشته باشیم.

عارف: با عوامل حادثه بندر شهید رجایی برخورد قانونی می کنیم
محمدرضا عارف، همچنین با حضور در محل دائمی نمایشگاه بین المللی تهران از هفتمین 

نمایشگاه توانمندی های صادراتی ایران بازدید کرد.
وی در ایــن بازدیــد که با همراهی وزیر صنعت، معدن و تجارت انجام شــد، در غرفه های 
مختلف این نمایشــگاه حضور یافت و در جریان آخریــن ظرفیت ها و توانمندی های صادراتی 
جمهــوری اســلامی ایران در حوزه های مختلف از جمله آخرین دســتاوردهای شــرکت های 

دانش بنیان قرار گرفت.
معاون اول رئیس جمهور حین این بازدید و گفت و گو با فعالان اقتصادی و صادراتی بخش 
خصوصی از مشــکلات و خواسته های آنان مطلع شد و دســتورات لازم را برای حل مشکلات 

آنان صادر کرد.
وی یادآور شد: ارائه توانمندی های داخلی در کنار تولیدات و ظرفیت های کشورهای خارجی 
در این نمایشــگاه می تواند برای ارتقای ســطح صنعت بسیار مفید باشد و در عین حال تعامل 
و همفکری بیشــتری را با کشــورهای جهان ایجاد می کند و کمک می کند در راهبرد جذب 

سرمایه های مشترک موفق باشیم.
صنایع بزرگ در تولید برق مشارکت داشته باشند

معاون اول رئیس جمهور در پاسخ به سؤالی در خصوص برنامه های دولت برای رفع ناترازی 
به ویژه در حوزه برق و برای صنعت در کشــور تاکید کرد: بخش صنعت به خوبی متوجه شــده 
اســت به دلیل نیاز به برق باید در این زمینه ورود کند و راهبرد بخش صنعت با هدایت وزیر 
صنعت، معدن و تجارت این است که صنایع بزرگ در تولید برق مشارکت داشته باشند و حداقل 

نیاز خود را تامین کنند.
عارف افزود: از صنایع بزرگ و مادر انتظار می رود که به تامین پایدار برق کشور کمک کنند 
و باید در جریان اقدامات بخش صنعت کشــور قرار بگیریم تا ببینیم تا چه میزان به وعده های 

خود عمل کردند.
وی در پاســخ به ســؤالی خصوص اقدامات دولت برای برخورد با عوامل انفجار بندر شهید 
رجایی بندرعباس تاکید کرد: وزیر کشــور از همان ســاعت ابتدائی این حادثه در محل حضور 
داشــت و با تسلط رئیس جمهور و پیگیری های وزیر کشور به دنبال عوامل این حادثه هستیم 
و راهبرد ما این است که در اولین فرصت بتوانیم اطلاعات خوبی از علل حادثه به مردم خوب 

کشورمان بدهیم و موضع همه مسئولین این است که پیش داوری نکنند.
معاون اول رئیس جمهور در خصوص امدادرســانی به مصدومان این حادثه گفت: تعدادی 
از آســیب دیدگان همچنان در مراکز درمانی بســتری و در حال رسیدگی توسط کادر درمان 
هستند. مجددا به خانواده های کسانی که عزیزان خود را در این حادثه غمبار از دست داده اند 

بار دیگر تسلیت می گوییم.
وی تاکید کرد: باید به توقعات و ســؤالات مردم در خصوص علل این حادثه پاســخ دهیم 
و در صــورت خطــا و قصور قطعاً با عوامل این حادثه برخورد قانونی خواهیم کرد و اگر موانعی 

در مقررات و ضوابط نیز وجود دارد باید قطعا اصلاح شود تا شاهد حوادث اینچنینی نباشیم.
زیمبابوه یکی از شرکای مهم ایران در قاره آفریقا است

معاون اول رئیس جمهور همچنین در دیدار با »کنســتانتین چیونگا« معاون رئیس جمهور 
زیمبابوه با تاکید بر اهمیت گسترش روابط دو کشور به ویژه در حوزه تجاری و اقتصادی همپای 
سطح بالای روابط سیاسی افزود: شناخت کامل مقامات زیمبابوه از ظرفیت های ایران، زمینه ها 

را برای توسعه روابط فراهم کرده است بنابراین می توانیم مکمل یکدیگر باشیم.
عارف گفت: کمیســیون های مشترک همکاری دو کشــور باید با افزایش فعالیت ها و رفع 

مشکلات و موانع، زمینه های همکاری های مورد علاقه طرفین را افزایش دهند.
وی با قدردانی از مواضع زیمبابوه در حمایت از جمهوری اسلامی ایران در مجامع بین المللی 
بــه حمایت هــای دولت و ملت ایران از ملل آفریقایی به ویژه در جنبش آپارتاید و اســتقلال از 
کشورهای استعماری اشاره و تاکید کرد: دو کشور یک مسیر مشترک را برای آزادی و استقلال 
طی کردند که این اشتراکات زمینه مناسبی برای افزایش تعاملات دو کشور در سطح بین المللی 

فراهم کرده است.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه راهبرد دولت چهاردهم اســتفاده از ظرفیت های 
بخش خصوصی و تســهیلگری دولت است، گفت: ایران آمادگی کامل دارد تا تجربیات خود را 
در حوزه های علم و فناوری، خدمات فنی و مهندسی، معدن، کشاورزی و توسعه زیرساخت ها 

در اختیار زیمبابوه قرار دهد.
عارف با اشاره به حضور فعال جمهوری اسلامی ایران در سازمان های منطقه ای تاکید کرد: 
ایران می تواند در این مجامع منطقه ای با زیمبابوه و سایر کشورهای آفریقایی همکاری داشته باشد.

»کنســتانتین چیونگ« معاون رئیس جمهور زیمبابوه نیز در این دیدار با اشــاره به روابط 
دیرینه جمهوری اسلامی ایران و زیمبابوه و با قدردانی از جمهوری اسلامی ایران برای برگزاری 
موفقیت آمیز سومین اجلاس همکاری های اقتصادی ایران و آفریقا و همچنین برگزاری نمایشگاه 
توانمندی های صادراتی ایران تاکید کرد: جمهوری زیمبابوه آمادگی دارد تا از تجارب ایران در 
حوزه های مختلف به ویژه معادن، کشاورزی، خدمات فنی و مهندسی و شرکت های دانش بنیان 

استفاده کند و ایران در اولویت همکاری زیمبابوه قرار دارد.
معــاون رئیس جمهوری زیمبابوه همچنین با ابراز تأســف از حادثه غمبار انفجار در بندر 
شــهید رجایی با خانواده جانباختگان در این حادثه ابراز همــدردی و برای مصدومان آرزوی 

بهبودی کامل کرد.

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: امروزه رژیم صهیونیستی 
به نمادی از تروریسم دولتی در جهان تبدیل شده است.

امیر سرتیپ خلبان نصیرزاده، وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح در دیدار 
با وزیر دفاع جمهوری زیمبابوه با بیان اینکه پس از پیروزی انقلاب اسلامی، قاره 
آفریقا در سیاست خارجی کشور ما همواره از جایگاه ویژه ای برخوردار بوده است، 
اظهار کرد: این جایگاه متاثر از جوهره انقلاب اسلامی مبتنی بر حمایت از کشورهای 
مستقل و انقلابی از یک سو و تلاش کشورهای آفریقایی جهت کسب استقلال از 

نظام سلطه بوده است.
وی ادامه داد: ســابقه درخشــان دولت و ملت زیمبابوه در مبارزه با استعمار، 
نژاد پرستی و آپارتاید نه تنها در قاره آفریقا بلکه در جهان زبانزد است و این دقیقاً 
همان نکته ای اســت که زیمبابوه را در زمره دوســتان خوب و قدیمی جمهوری 

اسلامی ایران در قاره آفریقا، قرار داده است.
وزیر دفاع جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه تعاملات ایران و زیمبابوه ریشه 
تاریخی داشــته و همواره بر پایه دوســتی و احترام متقابل بوده است، افزود: طی 
سال های گذشته شاهد گسترش مناسبت دوجانبه بین دو کشور بودیم و اطمینان 
دارم سفر آتی رئیس محترم جمهور زیمبابوه به تهران نیز موجب تقویت و تحکیم 

روابط دوجانبه خواهد شد.
وزیر دفاع تحولات سیاسی- امنیتی آفریقا به ویژه منطقه جنوب آفریقا به سبب 
حضور کشورهای با اهمیتی همچون زیمبابوه را بسیار حائز اهمیت دانست و تصریح 
کرد: در طول ۳-2 سال گذشته شاهد یک نهضت و چرخش انقلابی توسط برخی 
از کشــورهای غرب آفریقا برای رهایی از حلقه های وابستگی به استعمار نو بودیم 
و باید تاکید کنیم که جمهوری اسلامی ایران آماده همکاری و حامی کشورهای 
مستقل در جهت تامین منافع ملی با تاکید بر هویت و فرهنگ آنان و دستیابی به 

منافع مشترک می باشد که به سود ملت های مستقل خواهد بود.
امیر ســرتیپ نصیرزاده با اشاره به تروریسم سازمان یافته توسط نظام سلطه 
در بســیاری از مناطق جهان گفت: تروریسم و سرریز شدن آن از مناطق مختلف 
به جنوب قاره آفریقا، از جمله مهم ترین تهدیدات و دل نگرانی های دولت های این 
منطقه به شمار میرود و از آنجایی که مواجهه با پدیده تروریسم پیش از هر چیز 
نیازمند تجربه، آموزش و تجهیزات است، جمهوری اسلامی ایران می تواند به دلیل 
تجارب فراوان در مبارزه با پدیده تروریســم در سال های اخیر به کشور زیمبابوه 

کمک های راهبردی نماید.
وی با اشاره به کشتارهای وحشیانه و قتل عام قریب به ۵0 هزار نفر از مردم 
و به ویژه کودکان فلسطینی و لبنانی به سبب حمایت آمریکا و کشورهای غربی 
و در ســایه سکوت نهادها و مجامع بین المللی گفت: امروزه رژیم صهیونیستی به 

نمادی از تروریسم دولتی در جهان تبدیل شده است.
امیر نصیرزاده با استقبال از توسعه مناسبات دفاعی و تبادل هیئت های فنی 
میان دو کشــور افزود: این امر موجب افزایش بازدارندگی دولت زیمبابوه در برابر 

تهدیدات امنیتی خواهد شد.
وزیر دفاع زیمبابوه نیز در این دیدار ضمن تشکر از میهمان نوازی طرف ایرانی، 
اظهار داشــت: از این دعوت سپاســگزارم و همچنین لازم می دانم از طرف کشور 
خودم به ملت بزرگ ایران بابت سانحه بندر شهید رجایی تسلیت عرض کنم. ما 
نیز در این غم شریک هستیم و ابراز همدردی می کنیم و امیدواریم روح این عزیزان 

قرین رحمت الهی باشد.
 وی افــزود: روابــط ما پس از پیــروزی انقلاب اســلامی وارد فصل جدیدی

شده است.
رئیس کمیسیون بهداشت مجلس: 

مناطق كم برخوردار 
در اولویت پرداخت اعتبار قرار دارد

رئیس کمیسیون بهداشــت و درمان مجلس شورای اسلامی گفت: 
مناطق کم برخوردار و کمتر توسعه یافته کشور در اولویت تامین اعتبار 

جهت تکمیل زیرساخت های درمانی قرار دارد. 
حسینعلی شهریاری، رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی 
در جریان بازدید از بیمارســتان ۳۵0 تختوابی  مهاباد و در گفت وگو با خبرنگاران 
اظهار کرد: باتوجه به محدودیت های اعتباری، سیاســت دولت بر تامین و تکمیل 
پروژه هایی است که پیشرفت فیزیکی بالای ۸0 درصدی دارند، اما این قانون برای 

مناطق کم برخوردار متفاوت است. 
وی افزود: استان های کم برخوردار از جمله آذربایجان غربی و شهرستان های آن 
با هدف جبران عقب ماندگی در اولویت تامین اعتبار قرار گرفته و تلاش می کنیم 

به صورت ویژه به این مناطق توجه کنیم. 
رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: 
مجلس و به ویژه کمیسیون بهداشت با هدف کمک به تکمیل پروژه های درمانی 
در حال ساخت با ایجاد و اصلاح قوانین همه تلاش خود را با هدف کمک به ارتقای 

سلامت جامعه به کار خواهد گرفت. 
شهریاری با بیان اینکه منابع مالی دولت نسبت به هزینه احداث پروژه درمانی 
ناچیز است، افزود: بیمارستان ۳۵0 تختخوابی  مهاباد در بدو احداث با ۹0 میلیارد 
ریال اعتبار شروع به فعالیت کرده و تاکنون بیش از ۳۶0 میلیارد برای تداوم احداث 

آن هزینه می شود که امیدوارم رونده تامین اعتبارات آن بدون وقفه انجام شود. 
به گزارش ایرنا، پروژه احداث بیمارســتان ۳۵0 تختخوابی این شهرســتان 
شهریورماه ۱۳۹۷ با حضور وزیر وقت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی کلنگ زنی 
و پروژه احداث بیمارستان ۹۶ تختخوابی این شهرستان نیز در دی ماه سال ۱۳۹۶ 
با حضور رئیس سازمان تأمین اجتماعی کلنگ زنی شده بود. پیشرفت فیزیکی این 

بیمارستان هم اکنون حدود 2۵ درصد است. 
بیمارستان فعلی مهاباد یکی از بیمارستان های قدیمی آذربایجان غربی است 
که هم اکنون با چند برابر ظرفیت خود با ۳0۱ تخت فعال و به شهروندان خدمات 

درمانی و پزشکی ارائه می کند. 
مهاباد با 2۶0 هزار نفر جمعیت در جنوب آذربایجان غربی واقع شــده است و 
دارای یک بیمارســتان، ۶۵ خانه بهداشت روستایی، ۱۹ مرکز سلامت روستایی و 
 شهری، ۱2 پایگاه ســلامت و بیش از 200 مطب خصوصی دارای پروانه فعالیت

است. 

امیر نصیرزاده:

رژیم صهیونیستی 
به نمادی از تروریسم تبدیل شده است

در دیدار وزیر اقتصاد و بازرگانی قرقیزستان مطرح شد

تأكید عارف بر افزایش حجم مبادلات اقتصادی 
ایران و قرقیزستان

قالیباف: 

 مجلس در حال تدوین قانون ویژه 
معادن زغال سنگ است

بقایی: 

ایران به هرگونه ماجراجویی رژیم صهیونیستی پاسخ كوبنده خواهد داد

رئیس  مجلس شورای اسلامی گفت: ما در حال 
تدوین قانونی ویژه معادن زغال ســنگ هستیم 
تا مشــکلات این حوزه برطرف شود و امیدوارم 
بتوانیم در ســال جاری آن را در صحن علنی به 

تصویب برسانیم.
محمدباقر قالیباف، رئیس  مجلس شورای اسلامی 
در نشســت صمیمانه ای به مناســبت هفتــه کارگر با 
حضــور جمعی از نمایندگان تشــکل های کارگری در 
بهارستان برگزار شد، ضمن گرامیداشت هفته کارگر و 
روز معلم، گفت: این دو قشــر جایگاه مهم و اثرگذاری 

در جامعه دارند. 
وی افزود: کار و کارگر صرفاً جنبه معاش و معیشت 
ندارد، در حقیقت حضرت امام)ره(معتقد بودند این جزو 
صفات الهی در عرصه هســتی است. ایشان همچنین 
معلمی را شــغل انبیا می دانستند که در عرصه هستی 
نقــش مهم تربیت را برعهده  دارند. نمی شــود جامعه، 
کشــور یا مجموعه ای بدون کار و کارگر و بدون نقش 
تربیتی معلم بتواند عرصه خود را بارور و اســتوار کند و 

عزت ملی آن جامعه را حفظ کند.
کشور متعلق به کار و کارگر است

رئیس قوه مقننــه در ادامه با بیان اینکه به عنوان 
رزمنده و همسنگر شهدا به طور ویژه از شهدای کارگر یاد 
می کنم که انصافاً در دوران دفاع مقدس نقش آنها را نیز 
دیده ایم و مدیون اقدامات آنها هستیم، عنوان کرد: این 
سنگر و جبهه تا به امروز ادامه دارد، به این معنا که بار 
جنگ اقتصادی در حوزه تولید ثروت و تولید خدمات بر 
دوش کارگران است. در حالی که موضوع امنیت شغلی، 
برخی تعطیلی ها و ناترازی انرژی را شاهد هستیم از این رو 

به نوع دیگری شاهد دفاع مقدس هستیم.
وی تأکید کرد: کشــور مرهون زحمات و خدمات 
کارگران است. بی شک حیات ملت و کشور نیز به تلاش 
کارگران بستگی دارد و کشــور از این منظر متعلق به 

کار و کارگر است.
رئیس  مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: بر اساس 
وعده های گذشته خود که پیگیری هم کرده ایم، معتقدم 
باید کمیته ای تشکیل شود تا به صورت دقیق و گام به 
گام اقداماتــی را در حــوزه کارگری دنبال کنیم و امور 
پیگیری شود تا کاری معطل و بلاتکلیف نماند، از این رو 

در این حوزه آمادگی کامل داریم.
دولت نباید دیون جدید برای خود ایجاد کند

قالیبــاف در ادامه با بیان اینکه بر اســاس احکام 
برنامه هفتم دولت مکلف است دیون جدید برای تأمین 
اجتماعی ایجاد نکند و ما نیز مکلف هســتیم پرداخت 
دیون را بر اســاس میزانی که حسابرسی شده نظارت 
کنیم تا پرداخت شــود، بیان داشت: یکی از موضوعات 
جدی ما صندوق های بازنشســتگی است. در جلسه ای 
که با حضور معاون اول رئیس جمهور، رئیس ســازمان 
برنامه و بودجه و ســایر مسئولان رده بالای قوا داشتیم 
مقرر شــد در شــهریور هر ســال میزان اجرای احکام 
قانون برنامه هفتم به صورت دقیق گزارش شــود تا در 
 پایان ۵ سال با حجمی از قوانینی که اجرا نشده است، 

رو به رو نشویم.
وی همچنیــن با بیان اینکه بر اســاس اصول ۳ و 
2۸ قانون اساسی، یکی از اقدامات جدی که باید دنبال 
شــود و ظرفیت آن در برنامه هفتم وجود دارد، موضوع 
مربوط به مسکن حمایتی است که از مسائل مهم قشر 

کارگر اســت، ابراز داشــت: با توجه به پراکندگی قشر 
کارگر در شهرهای مختلف به نظر می رسد با یک تلاش 
و اقــدام کوچک می توان برای کارگران فاقد مســکن، 
 زمین تهیه شــود، بــه ویژه که این کار در شــهرهای 

زیر ۳00 هزار نفر، راحت تر است.
 در حال تدوین قانون ویژه 

معادن زغال سنگ هستیم
قالیبــاف در ادامه با بیان اینکــه قریب به اتفاقات 
حوادث سخت کشور در حوزه معادن مربوط به معادن 
زغال ســنگ اســت در حالی که در این حوزه قوانینی 
وجود دارد، اظهار کرد: این شرایط نشان می دهد مشکلی 
در ایــن زمینه وجود دارد، لذا تلاش کردیم بر اســاس 
دِینی که داریم موضوع را بررســی کنیم که این کار در 
کمیســیون های تخصصی مجلس انجام و در چهلمین 
روز وقوع حادثه تلخ معدن طبس گزارش جامعی ارائه 
و مســائل مرتبط با آن پیگیری شد تا صرفاً حرف نزده 
باشــیم و اکنون ما در حال تدوین قانونی ویژه معادن 
زغال سنگ هستیم تا مشکلات این حوزه برطرف شود 
و امیدوارم بتوانیم در سال جاری آن را در صحن علنی 

به تصویب برسانیم.
وی اضافه کرد: یکی از مشــکلات اساســی که در 
کشــور داریم این اســت که به جای ۳ قوه، ۴ قوه در 
کشــور داریم و قوه چهارم، دیوان سالاری و بوروکراسی 
اداری اســت که عمده مشکل آن ناشی از تورم قوانین 
است. بســیاری از قوانین منسوخ شده و برخی با دیگر 
قوانیــن در تضاد هســتند که در چنین شــرایطی هر 
 مســئولی برای کار خود قانونی را که به نفع اوســت، 

به کار می بندد.

تنقیح قوانین در بخش های اقتصادی و کارگری 
مؤثر است

قالیباف ادامه داد: بر همین اســاس مجلس بر آن 
شــد تا کار تنقیح قوانین را کــه علی رغم زحماتی که 
در ادوار گذشــته مجلس کشیده شد همچنان بر زمین 
مانده بود، به سرانجام برسد. گام های اساسی برای این 
کار برداشته شده و تمام قوانینی را که طی ۱۱۷ سال در 
کشور تدوین شده، با استفاده از ظرفیت هوش مصنوعی 
تنقیح کرده ایم که در سامانه ای تحت عنوان »قانون یار« 

در دسترس عموم است.
رئیس  مجلس همچنین با بیان اینکه ما تلاش داریم 
تا حدود ۵0 قانون جامع در کشور داشته باشیم که در 
قالب آن ۱2 هزار قانون موجود به ۳ هزار و ۵00 قانون 
برسد تا لجام گسیختگی و تورم قوانین اصلاح شود، گفت: 
اولین قانون جامعی که تدوین شد مسیر آن در شورای 
نگهبان طی شد، قانونی در حوزه سلامت بود. امیدواریم 
ظرف کمتر از 20 ماه آینده، تمام قوانین کشور در قالب 
قوانین جامع، تنقیح شود که می تواند در اصلاح اشکالات 

بخش های اقتصادی و کارگری مؤثر باشد.
تدوین قوانین حوزه کارگری 

نیازمند مشارکت کارگران است
رئیس  مجلس شورای اسلامی در پایان خاطرنشان 
کــرد: امروز نیــز تلاش داریم از ظرفیت کارشناســان 
و نخبگان بــرای تدوین قوانین اســتفاده کنیم. مرکز 
پژوهش ها و بخشی از جامعه که ذی نفع هر قانونی است 
باید در تدوین قوانین ایفای نقش کند. در حوزه کارگری 
نیز کمیسیون اجتماعی باید از ظرفیت کارگران استفاده 

کند تا در این حوزه تصمیم گیری شود.

ســخنگوی وزارت امور خارجه گفت: اینکه 
مقامات رژیم صهیونیستی سعی کنند با دو هدف؛ 
تحت الشــعاع قرار دادن یک نسل کشی در حال 
وقوع در فلسطین اشغالی و نیز با هدف تخریب 
هر روند دیپلماتیک در منطقه چنین ســخنانی 
را بیان کنند. قطعاً این مقامات بهتر از هر کسی 
می دانند که هرگونه ماجراجویی و هرگونه اقدام 
غلطی علیه جمهوری اسلامی ایران با پاسخ کوبنده 

مواجه خواهد شد.
اســماعیل بقایی، سخنگوی وزارت امور خارجه در 
نشست خبری با اصحاب رسانه، گفت: حادثه بندر شهید 
رجایی را به ایران و هرمزگان و خانواده های بازماندگان 
تسلیت عرض و برای سلامتی مجروحان دعا می کنیم. 
از کشورهایی که در طول این مدت با ایران همدردی و 
اعلام کمک کردند به ویژه دولت روسیه تشکر می کنیم.

مسائل دوجانبه و غزه
محور سفرهای وزیر خارجه به چین و روسیه

وی ادامه داد: ســفرهای اخیر وزیر امورخارجه به 
چین و روســیه و رایزنی  با کشورهای منطقه مهم بود. 
در این گفت وگوها درباره مســائل دوجانبه و نیز درباره 
جنگ در غزه صحبت شد. نسل کشی در سرزمین های 
اشغالی با شدت ادامه دارد و در هفته گذشته ۳00 انسان 
به شکل های مختلف به قتل رسیدند و شاهد صحنه های 

هولناک قحطی در غزه بودیم.
سخنگوی وزارت امور خارجه با اشاره به اینکه جامعه 
جهانی به دلیل حمایت از رژیم صهیونیستی نتوانست 
بــه وظایف خود در این زمینه عمل کند، خاطرنشــان 
کرد: همه انسان ها باید در برابر این نسل کشی بایستند.

هیئت فنی آژانس در تهران حضور دارد
بقایی درباره ســفر هیئت فنــی آژانس گفت: این 
سفر در ادامه مذاکراتی است که هفته قبل بین مقامات 
ایران و آژانس صورت گرفت، این هیئت به ایران رسیده 
و گفت وگوهای فنی با کارشناسان ایرانی خواهد داشت 
که یکی از آن ها موضوع پادمانی اســت. انتظار ایران از 
 آژانس رسیدگی فنی و حقوقی به پرونده هسته ای ایران 

است.
بازداشت شهروندان ایرانی در فرانسه 

نقض قوانین حقوق بشری است
وی درباره بازداشــت دو شهروند ایرانی در فرانسه 
گفت: این یکی از تناقضاتی است که کشورهای اروپایی 
باید به آن پاسخ دهند. اینکه کسی به دلیل بیان مخالفت 
خود با یک نسل کشی تحت فشار قرار گرفته و به صورت 
خودســرانه بازداشت و از دیدار کنسولی محروم شوند، 

نقض قوانین حقوق بشری و آزادی بیان است.
ســخنگوی وزارت امور خارجه در ادامه پاســخ به 
این پرســش افزود: ایران هر دو مورد را پیگیری کرده 
و در آخرین رایزنی با دیدار کنسولی با این دو شهروند 
موافقت شد. امیدواریم دولت فرانسه تکلیف این موضوع 
را روشن کند. شهروندان ایرانی مرتکب هیچ جرمی نشده 
و فقط احساســات انسانی خود را در مخالفت با جنگ 

در غزه اعلام کردند.

پیگیری پرونده ترور شهید سلیمانی ادامه دارد
بقایی درباره پرونده ترور شــهید ســلیمانی گفت: 
پرونده رســیدگی به ترور شهید سلیمانی و همراهان، 
پرونــده جاری در مراجع قضائی بوده و طبق مقررات و 
قوانین در حال انجام اســت. جزئیات آن را می توانید از 
ســخنگوی محترم قوه قضائیه سؤال کنید ولی پرونده 

در جریان است.
غنی سازی در داخل و رفع مؤثر تحریم ها 

خط قرمزهای ایران در مذاکرات است
وی دربــاره رعایت خطوط قرمز ایران در مذاکرات 
گفــت: ورود به جزئیات هر مذاکره ای باید در چارچوب 
کلیاتی باشــد که طرفین آن را مورد توافق قرار دادند. 
بنابرایــن در جزئیــات تفاهم نخواهد شــد مگر اینکه 
چارچــوب کلی مدنظر ایران در آن لحاظ شــود.  خط 
قرمزهای اشاره شده بخشی از اصول مذاکراتی ایران بوده 
و مسایل پیرامون آن قطعا با جدیت دنبال خواهد شد.

سخنگوی وزارت امور خارجه تاکید کرد: غنی سازی 
در داخــل و رفع مؤثر تحریم ها خط قرمزهای ایران در 

مذاکرات با آمریکا هستند.
ایران به هرگونه ماجراجویی رژیم صهیونیستی 

پاسخ کوبنده خواهد داد
بقایی درباره تهدیدات رژیم صهیونیستی علیه ایران 
با تاکید بر اینکه هرگونه ماجراجویی و اقدام غلط علیه 
ایران با پاســخ کوبنده مواجه خواهد شــد گفت: اینکه 
مقامات رژیم صهیونیســتی ســعی کنند با دو هدف؛ 
تحت الشــعاع قرار دادن یک نسل کشی در حال وقوع 
در فلســطین اشــغالی و نیز با هدف تخریب هر روند 
دیپلماتیک در منطقه چنیــن اظهاراتی را بیان کنند. 
قطعاً این مقامات بهتر از هر کسی می دانند که هرگونه 
ماجراجویی هرگونه اقدام غلطی علیه جمهوری اسلامی 

ایران با پاسخ کوبنده مواجه خواهد شد.
وی ادامه داد: کشورهای غربی و به ویژه کسانی که 
حمایت های دســت دلبازانه ای از این رژیم می کنند، بار 
دیگــر به این موضوع فکر کنند که در حال ایفای نقش 
در ادامه تهدید صلح و امنیت بین المللی و نیز کمک به 
موجودیتی هســتند که تداوم وجود خود را مشروط و 
وابسته به بحران و جنگ و خشونت در منطقه می کند.

زمان مذاکرات و فاصله های مذاکراتی
با تفاهم دو طرف تعیین می شود

ســخنگوی وزارت امــور خارجه دربــاره زمان و 
فاصله های مذاکراتی توضیح داد: زمان مذاکرات و فاصله 
 های مذاکراتی با تفاهم دو طرف تعیین می شــود. ما از 
ابتدا گفتیم جدی هستیم، به این دلیل که معتقدیم که 
هر روزی که ما بتوانیم تحریم های غیرقانونی و ظالمانه 
علیه مردم ایران را برداریم، به نفع ما و مردم ایران خواهد 
بود، این  تحریم ها مستقیماً و به صورت هدفمند زندگی 

روزمره تک تک مردم ایران را هدف قرار داده است.
بقایی با تاکید بر اینکه همه بهانه هایی که در مورد 
هدف تحریم ها مطرح می شود چیزی نیست جز دروغ 
محض؛ گفت: هدف اصلی تحریم ها آزردن و فشــار  بر 
تک تک مردم ایران اســت. وی بار دیگر بر جدی بودن 

ایــران در مذاکرات تاکید کرد و گفت: اعلام کردیم که 
محدودیتی قایل نیستیم اگر لازم باشد حاضریم مذاکرات 
را در هر دوره ای که شروع شد و در فواصل کوتاه تر ادامه 
بدهیم؛ از نظر ما هیچ مشکلی نیست. اما تصمیم گیری 
دربــاره فاصله های زمانی و زمان مذاکرات باید با تفاهم 

هر دو طرف تعیین شود.
وزارت  خارجه پیگیر زندانیان ایرانی 

در افغانستان است
ســخنگوی وزارت امور خارجه از پیگیری وضعیت 
زندانیان ایرانی در افغانســتان خبــر داد و گفت: تعداد 
زندانیان ایرانی در افغانستان به تعداد انگشتان یک دست 
بیشتر نیستند و ما پیگیر وضعیت آن ها هستیم. یکی از 
دستگیر شدگان آزاد شدند و وضعیت عکاس مورد نظر 
هم در بخش کنسولی و سفارت در کابل به صورت جدی 
پیگیری می شود. مانند همه اتباع ایران در هرجای دنیا، 
پیگیر این سه، چهار نفر زندانی در افغانستان هم هستیم.

خاتمه تحریم ها به نحو موثر 
کلیدواژه ایران است

بقایــی درباره حضــور کارشناســان در مذاکرات 
ایــران و آمریــکا گفت:  در هر مرحلــه از مذاکرات به 
فراخور پیشــرفت بحث، ما از تخصص، مشــورت فنی 
و کارشناســی متخصصین اســتفاده خواهیم کرد و در 
این دوره از مذاکرات هم کارشناســان اقتصادی حضور 
داشتند. همچنین کارشناسان  مجرب، وارد و توانمند 
 در حــوزه تعامل با آژانــس بین المللی انرژی اتمی هم 

حضور داشتند.
وی بــا تاکید بر اینکه در ادامه مســیر هر جا که 
حضور کارشناسان لازم باشد استفاده خواهیم کرد، گفت: 
»خاتمه تحریم ها به نحو موثر« یک کلید واژه است که 
در ذیل آن، باید مجموعه ای متنوع از تعهدات درج شود 
و فراهم آوردن دسترسی آزاد به دارایی های ملت ایران 
یکی از مطالبات جدی ما است، از آنجا که بلوکه شدن 
این دارایی ها کاملًا به ناحق و به صورت غیرقانونی انجام 
شده  بنابراین این موضوع هم بخشی از روند مذاکراتی 

در حوزه خاتمه تحریم  ها خواهد بود.
چین نقش سازنده ای 

در تحولات منطقه  ایفا کرده است
سخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به پرسشی 
درباره نقش چین در منطقه گفت: ایران و چین دوستی 
دیرینه و شراکت راهبردی دارند و گلایه های مطرح شده 
از سوی برخی کشورهای اروپایی درباره نقش چین در 
منطقه و یا رابطه ایــران و چین، بیش از اینکه مبتنی 
بر واقعیت باشد، سیاسی بوده و به نگاه های ژئوپلیتیک 

آن ها به غرب آسیا و جهان برمی گردد.
بقایی با اشاره به اینکه چین در تمامی این سال ها 
نقش ســازنده ای در تحولات منطقه  ایفا کرده اســت، 
گفت: کافی اســت این کشــورها نقش خودشــان در 
منطقه  را با نقشــی که چین ایفا کرده، مقایسه کنند. 
چند پایگاه نظامی توسط چین در منطقه ما ایجاد شده 
است؟ و چقدر چین از نسل کشی و جنایات در منطقه 
 مــا حمایت کــرده و چه میزان در منطقــه ما مداخله 

کرده است؟کشورهایی که از این نقش گلایه  دارند لازم 
است به عملکردهای خود توجه کنند. 

مردم منطقه ما از اینکــه حمایت های همه جانبه 
این کشــورها از اســرائیل دلیل اصلی تداوم ناامنی در 

منطقه  است؛ ناراحت و عصبانی هستند.
بقایی همچنین در پاسخ به سؤال دیگری در ارتباط 
با نشســت وزرای خارجه بریکس در برزیل با اشاره به 
جایگاه این سازمان در عرصه بین المللی گفت: با توجه 
بــه همراهی رئیس جمهور از ســوی وزیر امور خارجه 
در ســفر به جمهوری آذربایجان؛ ایران در این نشست 
در ســطح معاون دیپلماســی اقتصــادی وزیر خارجه 
 شرکت کرده و موضوع پررنگ این نشست هم اقتصادی 

است.
پس از حادثه بندر شهید رجایی

روسیه بلافاصله اقلام مورد نیاز را ارسال کرد
وی درباره کمک های ارسالی روسیه پس از حادثه 
بندر شهید رجایی گفت: تعداد قابل توجهی از کشورها 
برای کمک به این موضوع اعلام آمادگی کردند و روسیه 
از اولین کشورهایی بود که اقلام مورد نیاز را ارسال کرد 
ما از روســیه و کشورهای دیگر که در این زمینه اعلام 

آمادگی کردند، تشکر می کنیم.
ســخنگوی وزارت امــور خارجه دربــاره نیازهای 
ایــران در این حادثه هم گفــت: متولی موضوع وزارت 
کشــور بوده و باید  در مورد اقلامی که مورد نیاز است 
و تعداد دقیق  کشــورهایی که کمک کردند از وزارت 

کشور بپرسیم.
بقایی در پاســخ به دو پرسش درباره تصمیم ایران 
برای ارتباط با حکومت جدید در ســوریه و برنامه ریزی 
برای گشایش سفارت خانه در این کشور پاسخ منفی داد.
ایران دارای پیوندهای عمیق دینی فرهنگی و تمدنی 

با هند و پاکستان است
وی درباره افزایش تنش ها بین هند و پاکســتان و 
آمادگی تهران برای کمک به حل تنش بین  دوکشــور 
توضیح داد: حادثه تروریســتی که در شهر پهلگام برای 
توریست ها رخ داد دردناک بود و ما بلافاصله این اقدام 
را محکوم و با خانواده جان باختگان و دولت و مردم هند 

ابراز همدردی کردیم.
ســخنگوی وزارت امور خارجه بــا تاکید بر اینکه 
تروریسم هر کجا صورت گیرد، تهدید علیه صلح و امنیت 
است؛ گفت: وزیر امور خارجه در تماس با همتای خود 
اعلام آمادگی کرد که  برای جلوگیری از افزایش تنش 
هر کمکی که لازم باشد انجام دهد.  ما  دارای پیوندهای 
عمیق دینی فرهنگی و تمدنی با هر 2 کشــور هستیم 
 و به هیچ عنوان نمی پذیریم در شــبه قاره شاهد تنش

باشیم.
به گزارش ایرنا، بقایی با اشاره به اینکه رئیس جمهور 
نیــز در تماس با همتایان خود آمادگــی ایران را برای 
جلوگیری از تنش اعلام کرده اســت، گفت: امیدواریم 
2 کشــور با خردورزی و خویشــتنداری موضوع را به 
 نحو مناســبی که به نفع امنیت و ثبات منطقه  باشــد، 

مدیریت کنند.

در نامه 360 تن از اساتید و نخبگان به عراقچی مطرح شد

هرگونه توافق باید ضامن حفظ چرخه كامل هسته ای باشد
در نامه جمعی از نخبگان علمی و دانشگاهی به 
وزیر خارجه آمده است: هرگونه توافق باید ضامن 
حفظ دستاوردهای علمی و فنی کشور در حوزه  
هسته ای، ازجمله حق غنی سازی و حفظ چرخه 

کامل هسته ای باشد. 
جمعی از نخبگان علمی و دانشگاهی ایران اسلامی 
خطاب به ســید عبــاس عراقچی، وزیر امــور خارجه 
کشورمان در خصوص مذاکرات غیرمستقیم جمهوری 
اسلامی ایران با آمریکا در مورد برنامه صلح آمیز هسته ای 

کشورمان، نامه ای نوشتند. 
در متن این نامه آمده است: 

ضمن تقدیر و تشــکر از زحمــات حضرت عالی و 
گروه محترم مذاکره کننده، ما جمعی از نخبگان علمی 
و دانشــگاهی کشور، بر آن شدیم تا دغدغه های خود را 
در این برهه حساس، با ادای احترام به مسئولیت خطیر 

شما و اعتماد به ایمان، وطن دوستی و تجارب ارزنده تان، 
به عرض برسانیم. نگاه ما به روند مذاکرات، نه برآمده از 
خوش بینی است و نه ریشه در بدبینی مطلق دارد، بلکه 
بر پایه  باوری استوار است که به توانایی های سیاسی شما 
و گروه همراه، و نیز تعهدتان به حریم منافع و امنیت ملی 
ایران عزیز، خالصانه اعتقاد داریم. بااین حال، به پشتوانه  
تجربه  تاریخیِ تعامل با دولت عهدشکن آمریکا، به ویژه 
نقض تعهدات آنان در برجام در شرایطی که طرف ایرانی 
تمام تعهدات خویش را ایفا نمود، موارد زیر را جهت رفع 

نگرانی ها متذکر می شویم: 
۱- حفــظ خطوط قرمز ملی بــا قاطعیت فناوری 
هســته ای صلح آمیز: هرگونه توافــق باید ضامن حفظ 
دستاوردهای علمی و فنی کشــور در حوزه  هسته ای، 
ازجمله حق غنی سازی و حفظ چرخه کامل هسته ای، 
باشد. تجربه  برجام نشــان داد امتیازات برگشت ناپذیر 

)مانند ســیمان ریزی در قلب راکتــور اراک( می تواند 
در صورت عهدشــکنی مجدد دولت عهدشکن ترامپ 

ظرفیت های آتی را محدود سازد. 
توان دفاعی و برنامه موشکی: این حوزه ها، به  عنوان 
سد محکمی در برابر تهدیدات خارجی، به هیچ وجه نباید 

موضوع مذاکره یا محدودیت قرار گیرند. 
2- هوشیاری در برابر بی اعتمادی تاریخی به طرف 
مقابل: آمریکا و متحدانش، حتی پیش از انقلاب اسلامی، 
خصومتی ریشــه دار با ایران داشته اند. خروج یکجانبه 
ترامپ از برجام و نقض تعهدات دولت آمریکا که مکرراً در 
عرصه بین المللی مشاهده  شده است، تجربه هایی آشکار 
از عدم پایبندی آنان به توافقات است. ازاین رو، هرگونه 
امتیازدهی باید منوط به پیش شرط هایی باشد؛ ازجمله 
تصویب نهــاد قانونگذاری آمریکا )کنگره(، انجام فوری 
و اولیــه تعهداتِ طرف مقابل و ثانیاً تضمین های مؤثر، 

عملی و برگشت ناپذیر طرف آمریکایی بر اساس اصول و 
موازین حقوق بین الملل؛ و در مرحله ثانوی پس از ارائه 

تضمین ها، ایران موظف به انجام تعهدات خود گردد. 
۳- پرهیز از بازرسی های تبعیض آمیز و تهدیدکننده 
امنیت: هرگونه درخواســت برای بازرسی از تأسیسات 
نظامی، پدافندی یا مراکز حســاس کشور، نه تنها مغایر 
با حاکمیت ملی است، بلکه خطری جدی برای امنیت 
ایران محســوب می شود. این موضوع باید با صراحت و 

قاطعیت رد گردد. 
مرقومه حاضــر، فراتر از بیان نگرانی ها، نشــانگر 
اعتماد جامعه دانشــگاهی و فرهیخته  کشور به بصیرت 
و تدبیر شماست. امیدواریم با توکل بر خداوند متعال و 
رهنمودهای مقام معظم رهبری، گامی استوار در مسیر 
عزت و منافع ملت ایران بردارید. موفقیت شما، آرزوی 

قلبی همه  ایرانیان است. 

درمکتب امام

دانشمند بودند اما صالح نبودند
مملکت با  اشــخاص امین صالح می تواند مســتقل باشــد. همه این 
پیوســتگي هایی که ما به خارج پیدا کردیم دنبــال این بود که ما رجال 
صالح نداشتیم. آن وقت اگر رجال صالحی بودند، کنار بودند؛ کنار گذاشته 
بودند. آنهایی که در میدان بودند رجال صالح نبودند، دانشمند هم بودند، 
اما رجال صالح نبودند، به درد مملکت نمی خوردند! و آنها بودند که ما را 

پیوسته به خارج کردند.
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در آســتانه دهه کرامت و میلاد حضــرت معصومه )س(  
چهارمین »پاتوق دخترانه ریحان« یزد با حضور رئیس سازمان 

بسیج مستضعفین کشور در دارالعباده ایران افتتاح شد.
 در آستانه دهه کرامت و میلاد باسعادت حضرت فاطمه معصومه )س( 
همزمان با گرامیداشت روز دختر چهارمین »پاتوق دخترانه ریحان« یزد 
با حضور ســردار غلامرضا سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین 

کشور افتتاح شد.
در ایــن آیین فرهنگی اجتماعی که نماینده ولی فقیه در اســتان 
و امام جمعه یزد، فرمانده ســپاه الغدیر اســتان و جمعی از مسئولان و 
دختران دارالعباده نیز حضور داشتند از بخش های مختلف بزرگ ترین 

پاتوق دخترانه یزد با رویکرد ایرانی_اسلامی رونمایی شد.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور ضمن بازدید از بخش های 

مختلف و برنامه های تعریف شده در این مجموعه با قدردانی از جوانان 
خلاق شهر دارالعباده در پیشگامی برای راه اندازی پاتوق دختران ریحان 
بر ایجاد و توســعه این مرکز در محلات مختلف و سایر شهرستان های 

استان یزد تأکید و توسعه این الگو در سطح ملی را یادآور شد.
لازم به ذکر اســت »پاتوق دخترانه ریحان« محیطی، امن، زیبا و 
رایگان برای دختران دارالعباده فراهم ساخته است تا بتوانند در فضائی 
متمرکز و وســیع از امکاناتی همچون ســینما، کتابخانه،  محیط های 

گفت و گو، بازی و سرگرمی بهره مند شوند.
به گزارش فارس، این چهارمین پاتوق دخترانه ریحان اســت که 
در یزد به افتتاح می رســد و از وسعت و امکانات متنوع و بیشتری نیز 
برخوردار بوده و زمینه فعالیت های مختلف فرهنگی و اجتماعی را برای 

دختران دارالعباده فراهم آورده است.

پیکر محیط بــان کاظم مصدق با 
حضور مردم قدرشــناس گلستان از 
حسینیه عاشقان ثارالله سپاه گرگان 
امامزاده عبدالله)ع( گرگان  به سمت 

تشییع شد.
به گزارش ایسنا، پیکر محیط بان کاظم 
مصدق صبح روز سه شنبه ۸ اردیبهشت با 
حضور مسئولان استانی و فرمانده حفاظت 
محیط زیســت و مردم قدرشناس استان 
گلســتان از حسینیه عاشقان ثارالله سپاه 

گرگان به ســمت امامزاده عبدالله)ع( گرگان تشییع شد. سرهنگ محمدرضا 
شرفی نســب، فرمانده یگان حفاظت محیط زیست کشــور در این مراسم از 

پیگیری دســتگیری متهمان خبر داد و 
گفت: در جلســه ای که با ســردار دادگر 
فرمانده انتظامی اســتان داشتیم دستور 
پیگیری ویژه این موضوع صادر شــد و دو 
مظنون حادثه نیز دستگیر شده اند. با توجه 
به خلاءهای قانونی حمایت از محیط بانان 
برای رفع این خلاءها پیگیر هستیم تا خون 
این محیط بان عزیز پایمال شود. علی اصغر 
طهماسبی، اســتاندار گلستان نیز در این 
مراسم گفت: این محیط بان عزیز که جان 
خود را در راه حفاظت از محیط زیست استان فدا کرد سال ها برای حفاظت از 
سرمایه ملی تلاش کرد و ما باید قدردان خدمات این انسان های ارزشمند باشیم.

پیکر محیط بان شهید »كاظم مصدق« تشییع شدافتتاح پاتوق دخترانه ریحان یزد با حضور رئیس سازمان بسیج


